
Przygotowujemy tereny pod halę sportową
Prezydent Juliusz Wiernicki Poinformował na swoim Facebooku.

-Podjęliśmy kolejne kroki przybliżające nas do realizacji największej inwestycji sportowej w naszym
mieście – budowy nowoczesnej hali widowiskowo-sportowej .
Pod koniec 2024 roku zakończyliśmy wykup terenów przy ulicy Wierzejskiej, które po scaleniu z
miejskimi gruntami stworzą przestrzeń dla przyszłej inwestycji .  Dzięki temu działaniu możemy
przystąpić  do  dalszych  prac  zmierzających  do  ogłoszenia  konkursu  architektoniczno-
urbanistycznego,  którego  celem  będzie  wyłonienie  najlepszego  projektu  kompleksu  sportowego.
W najbliższym czasie odbędzie się także kolejne spotkanie robocze , podczas którego omówiony
zostanie harmonogram kolejnych kroków związanych z realizacją inwestycji.

 


